
Beschouwing Programmabegroting 2015  (d.d. 15 oktober 2014)

Geachte voorzitter,

GBN heeft met verontwaardiging bij de inleiding algemeen gelezen, ik citeer; Door 
aan te tonen dat de komende jaren de baten en lasten met elkaar in evenwicht zijn, 
ook wel een structureel en reëel sluitende meerjarenbegroting genoemd, laat de 
gemeente zien dat ze er financieel gezond voor staat.
Hier hebben wij grote vraagtekens bij!

2.2. Programma 0- Algemeen bestuur.
 
In Neerijnen ontbreekt het aan goede communicatie. Inwoners krijgen laat of geen 
reactie als zij een brief sturen naar het college. Hier dient het college hard aan te 
werken. Tevens adviseren wij het college om de website van de gemeente eens 
kritisch te bekijken. (Als voorbeeld de gemeentewinkel)

2.3  Programma 1 Openbaar orde en veiligheid.

Over de brandweer maakt GBN grote zorgen, zo is er nog niets bekend over de 
kazernes en ook constateren wij dat vrijwilligers hun baan opzeggen. Wij wachten 
met spanning af wanneer de 2e wijkagent zich voor komt stellen.

Programma 2 Verkeer en Vervoer.

Het wegwerken van de achterstanden in onderhoud aan de wegen is onder druk 
komen te staan. Door de bezuinigingen binnen de voorziening wegen zal de eerder 
besloten inhaalslag met minder budget uitgevoerd moeten worden. GBN blijft het 
onderhoud wegen zorgelijk vinden. 

Tevens staat ook dit jaar weer vermeld in de begroting, dat het college onderzoek 
gaat doen naar verkeersmaatregelen op de dijk. 
Wanneer gaat het college aangeven wat zij met de dijken gaan doen?

2.7 Programma 5 Cultuur en recreatie.

Neerijnen heeft geïnvesteerd in een combinatiefunctionaris/buurtsportcoach. Dit 
kost onze inwoners bijna 1 ton. Hoe kun je dit budget neutraal noemen zoals vermeld
staat in de begroting blz 31.



2.8 Programma 6 Maatschappelijke ondersteuning.

“Opzetten van woonservicezones en realiseren van zorggeschikte 
woningen/afspraken maken met woningcorporaties.”
Deze doelstelling kunnen wij van harte onderschrijven, maar vragen ons af, of dit doel
wel gehaald kan worden. 
Wordt hier ook rekening mee gehouden,dat onze ouderen graag in hun eigen kern 
willen blijven wonen en niet dat zij verplicht worden om naar een ander dorp te 
moeten verhuizen?
 
Regiotaxi.” 
GBN wil in vroeg stadium vernemen hoe hier straks invulling aangeven wordt. Niet 
dat het college straks een contract aangaat met de Regio Rivierenland. Deze Regio 
kost ons al veel geld. Voorheen werd het door de gemeente zelf gedaan. 
Is dit niet een optie om dit weer zelf te doen?

2.10 Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting.

Hier zouden wij graag meer actie in willen zien. Er staat wel op het juiste moment op 
de juiste plek de juiste woningen realiseren, maar dit is naar onze mening een loze 
kreet. Het wordt hoog tijd dat de gronden, die eigendom van de gemeente zijn 
eindelijk is geld gaan opleveren! 

3 Paragrafen. Risico’s

Programma 2 Verkeer, vervoer en waterstaat.

Wij constateren dat de conditie van diverse wegen sterk achteruit gaat. Dit betekent 
meer tussentijdse reparaties en dus extra kosten. Daarnaast kunnen, vanwege de 
slechte staat, ook meer schadeclaims verwachten. GBN heeft al eerder aangegeven 
dat bezuinigingen op het wegennet kapitaalvernietiging is.

Programma 8 Ruimtelijke ordening en volkshuisvesting.

Financiële positie grondexploitaties.
De economische crisis hersteld zich bijna overal, behalve schijnbaar in Neerijnen. 
Inmiddels hebben wij op de gronden € 3,8 miljoen afgeboekt. 
Wij horen dat er projectontwikkelaars zijn die wel willen bouwen, maar deze staan 
niet op de planninglijst. 



3.2 Verbonden partijen ODR  blz 78

Onlangs gaf de verantwoordelijk wethouder toe dat de uitvoering door de ODR meer 
kost dan het zelf doen. Bij de ODR bestaat de kans dat verzoeken in het kader van de 
Wet openbaarheid van bestuur en of vergunningaanvragen niet tijdig afgehandeld 
worden.
Met alle inhoudelijk en financiële risico’s van dien.
Ja, dit was te verwachten en wij hebben dit ook al eerder aangehaald.

3.5 Bedrijfsvoering

Personeel Blz 88.
Met betrekking tot de inhuur van personeel van derden schijnt een uiterst 
terughouden beleid gevoerd te worden. 
De kosten die worden aangegeven voor inhuur laten anders zien. 
(In 2013 was het 4 ton en voor 2014 is het nog niet bekend.)  

Organisatie blz 89

Ondanks inkrimpingen, zo is het aantal teams van 4 naar 2 teruggebracht, zijn de 
personeelskosten behoorlijk gestegen. 
Wat wij bijvoorbeeld opmerkelijk vinden, 4 wethouders en de benoeming van een 3e 
loco-secretaris.

Voorzitter tot slot, GBN wil op zeer korte termijn van het college vernemen, wanneer 
er eindelijk stappen gezet gaan worden voor samenwerking met andere gemeente. 
Neerijnen kan niet volledig zelfstandig blijven, want dan zijn wij te kwetsbaar. Zowel 
financieel als de ambtelijke organisatie. Samenwerken moet en ook de mogelijkheid 
om te fuseren moet bespreekbaar zijn, maar is geen doel op zich.
Belangrijk is om ook hier de burgers nauw bij te betrekken. 

Fractie Gemeentebelangen Neerijnen
Mw P. van Kuilenburg


